

The International Conference on Computer Science and Educational Informatization (CSEI2024)

Invitation Letter

November 1-2, 2024, Haikou, China

Dear Mr.(Mrs.) _____,

The 6th International Conference on Computer Science and Educational Informatization (CSEI 2024, <http://2024.csei-conf.org>) will be held in Haikou, China, on November 1-2, 2024, which is hosted by Hainan Normal University, CCF Computer Applications Technical Committee, and co-organized by CCF Haikou Member Activity Center, Hainan University, Hainan Tropical Ocean University, Hainan College of Economics and Business.

The CSEI 2024 is a platform to bring together researchers, educators from academia in all interdisciplinary areas of Computer Science to share their experience, and exchange and cross-fertilize their ideas. CSEI 2024 will serve as forum for the dissemination of state-of-the-art research, development, implementation and applications within the Computer Science and Educational Informatization.

We are looking forward to meeting you in Haikou.

Yours sincerely,

Conference Committee

Kun Zhang

Hainan Normal University



Program Committee

General Chair of Program Committee of CSEI 2024

Registration fee standard	
Types	Fees (US Dollar and RMB)
Teacher participation (non-author)	480USD/3300RMB(Each Person)
Student participation (non-author)	280USD/2000RMB(Each Person)
Author Registration	510USD/3500RMB(One Paper*)

Attendees could choose on-site registration on October 31th. We only accept full papers, and author registration fee is 3500 RMB per paper. In addition, the teachers' participation fee is 3300 yuan per person, and the students' participation fee is 2000 RMB per person.

Each accepted paper requires at least one author registration (C), even if all authors are students.

计算机科学与教育信息化国际会议（CSEI2024）

邀请函

2024年11月1-2日，海口，中国

尊敬的_____：

第六届计算机科学与教育信息化国际会议（CSEI 2024，<http://2024.csei-conf.org>）将于2024年11月1日至2日在中国海口举行，由海南师范大学、CCF 计算机应用专委会主办，CCF 海口会员活动中心、海南大学、海南热带海洋学院、海南经贸职业技术学院协办。

CSEI 2024 汇集了计算机科学跨学科领域的学术界研究人员和教育工作者，分享他们的研究经验和想法。同时，CSEI 2024 也将为教育教学的创新研究、开发、实施和应用提供一个论坛，共同促进教育领域的提升。

我们热诚期待与您相会于美丽的海口。

会议主题：Computer Science and Educational Informatization

会议地址：海口鸿洲埃德瑞皇家园林酒店



注册费用标准	
类型	金额（美元/人民币）
老师参会（非作者）	480USD/人 3300RMB/人
学生参会（非作者）	280USD/人、2000RMB/人
作者注册	510USD/篇、3500RMB/篇

参会者可以在 10 月 31 日选择现场注册。我们只接受完整的论文，作者注册费为每篇论文 3500 元人民币。此外，教师参与费为 3300 元/人，学生参与费为 2000 元/人。

每篇被接受的论文都需要至少一个作者注册，即使所有作者都是学生。